

**Kamer  
van Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1982-1983

17 FEBRUARI 1983

**VOORSTEL VAN RESOLUTIE**

waarbij de uitlevering van Léon Degrelle  
gevraagd wordt

(Ingediend door de heer Burgeon)

**TOELICHTING**

DAMES EN HEREN,

De uitwijzing van Klaus Barbie uit Bolivië naar Frankrijk en de herinnering aan zijn talrijke misdaden hebben de publieke opinie geschokt. Ook in België zijn er oorlogsmisdadigers geweest. De meesten daarvan zijn berecht, maar anderen wisten naar het buitenland te ontkomen. Een van hen is de ter dood veroordeelde Léon Degrelle, die naar Spanje vluchte.

Er bestaat enige overeenkomst tussen de wisseling van het regime in Bolivië en in Spanje. Het is dan ook te hopen dat Spanje de wegens verraad ter dood veroordeelde Léon Degrelle zal uitwijken indien België daarom verzoekt.

In feite gaat het erom dat een man die met het naziregime heeft gecollaboreerd, maar die daarvan nooit een straf heeft ondergaan, recht wordt gedaan.

Nog andere oorlogsmisdadigers zijn nooit berecht. Daarom moet België zo spoedig mogelijk het Europese verdrag over de onverjaarbaarheid van misdaden tegen de mensheid en van oorlogsmisdaden, dat 25 januari 1974 te Straatsburg werd ondertekend, bekraftigen. Dit probleem sleep reeds negen jaar aan.

Tevens wil deze resolutie naar aanleiding van de hier bedoelde uitwijzingen en procesen de bevolking en inzonderheid de jeugd informeren over de door de fascistische en naziregimes begane wredeheden en een terugkeer van totaalseitaire regimes verhinderen.

**Chambre  
des Représentants**

SESSION 1982-1983

17 FÉVRIER 1983

**PROPOSITION DE RESOLUTION**

demandant l'extradition  
de Léon Degrelle

(Déposée par M. Burgeon)

**DEVELOPPEMENTS**

MESDAMES, MESSIEURS,

L'opinion publique a été émue par l'expulsion de Klaus Barbie de Bolivie vers la France et le rappel de ses nombreux crimes. La Belgique a compté plusieurs criminels de guerre dont un grand nombre ont été jugés mais d'autres sont parvenus à s'enfuir à l'étranger. Parmi ceux-là figure Léon Degrelle, qui a réussi à se réfugier en Espagne.

On peut établir un certain parallélisme entre le changement de régime en Espagne et le changement de régime en Bolivie. On peut aussi espérer que, si la Belgique introduit la demande, l'Espagne expulsera aussi Léon Degrelle, condamné à mort pour trahison.

Justice doit être faite envers un homme qui a collaboré avec le nazisme et qui n'a jamais purgé aucune peine.

D'autres criminels de guerre n'ont jamais été jugés. Il faut donc que la Belgique ratifie, dans les plus brefs délais, la convention européenne sur l'imprécisabilité des crimes contre l'humanité et les crimes de guerre signée à Strasbourg le 25 janvier 1974. Il y a neuf ans que ce problème traîne.

Le but que poursuit la présente résolution est aussi d'informer la population et la jeunesse en particulier, à l'occasion des expulsions et des procès, des horreurs commises par les régimes fascistes et nazis et d'empêcher un retour des régimes totalitaires.

W. BURGEON

## VOORSTEL VAN RESOLUTIE

De Kamer,

- gelet op de uitwijzing van de oorlogsmisdadiger Klaus Barbie naar Frankrijk ingevolge de wisseling van het regime in Bolivië;
- overwegende dat Léon Degrelle, die in België ter dood werd veroordeeld wegens oorlogsmisdaden, landverraad en collaboratie met de nazi's, nog steeds ongestraft in Spanje verblijft;
- overwegende dat de uitlevering en de berechting van dergelijke figuren de jongeren over de wrekheden van het nazisme kan voorlichten en recht laten wedervaren aan hun duizenden slachtoffers;
- spreekt de wens uit dat de Regering bij de Spaanse regering om de uitlevering van Léon Degrelle verzoekt en zo spoedig mogelijk het op 25 januari 1974 te Straatsburg ondertekende Europese verdrag over de onverjaarbaarheid van misdaden tegen de mensheid en van oorlogsmisdaden bekraftigt.

10 februari 1983.

## PROPOSITION DE RESOLUTION

La Chambre,

- considérant l'expulsion vers la France du criminel de guerre Klaus Barbie à la suite du changement de régime en Bolivie;
- considérant que Léon Degrelle, condamné à mort en Belgique, criminel de guerre, traître à notre pays, collaborateur des forces nazies, séjourne toujours impunément en Espagne;
- considérant que l'extradition et le procès de tels personnages sont de nature à informer la jeunesse sur les horreurs du nazisme et à obtenir justice pour les milliers de victimes dont ils sont responsables;
- souhaite que le Gouvernement réclame du gouvernement espagnol l'extradition de Léon Degrelle et que la Belgique ratifie, dans les plus brefs délais, la convention européenne sur l'imprécisibilité des crimes contre l'humanité et les crimes de guerre signée à Strasbourg le 25 janvier 1974.

10 février 1983.

W. BURGEON  
Y. YLIEFF  
R. GONDRY  
G. MATHOT  
J. MOTTAARD  
J.-J. DELHAYE  
M. HARMEGNIES  
R. URBAIN  
R. DELIZEE  
Ph. MOUREAUX